
Protokół z obrad XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Przyrowie  

z dnia 25 maja 2023 roku 

 

ad. 1.  Otwarcie sesji. 

Sesję Rady Gminy w Przyrowie, w trybie nadzwyczajnym, o godz. 9:00 otworzyła 

Przewodnicząca Rady Gminy Maria Stępień.  

ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Po sprawdzeniu listy obecności, Przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczy  

13 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Radni nieobecni: Karol Auguściak, Arkadiusz Różycki. Przewodnicząca 

powitała osoby uczestniczące w obradach. 

ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Przyrów na lata 2023-2031 – referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła tematykę podejmowanej uchwały.  

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały.  

Uchwała Nr XLIII/264/2023 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

13 radnych –  została podjęta jednogłośnie  (Protokół głosowania w załączeniu).  

ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie – referent Skarbnik 

Ewelina Sikora-Migalska. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła tematykę podejmowanej uchwały.  

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały.  

Uchwała Nr XLIII/265/2023 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

13 radnych –  została podjęta jednogłośnie  (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Przyrów  

nr XXVIII/185/2021 z dnia 17 grudnia 2021r. w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia z Województwem Śląskim na realizację zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: "Rozbudowa drogi wojewódzkiej polegająca  

na budowie ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 793" – 

referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska. 

Pani Skarbnik omówiła tematykę podejmowanej uchwały. Również Wójt szczegółowo wyjaśnił 

dlaczego zmienia się zakres zadania. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały.  

Uchwała Nr XLIII/266/2023 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

13 radnych –  została podjęta jednogłośnie  (Protokół głosowania w załączeniu). 

 



ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Przyrów  

nr XXVIII/186/2021 z dnia 17 grudnia 2021 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Śląskiego na zadanie: Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej polegająca na budowie ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż drogi 

wojewódzkiej nr 793 w m. Przyrów – referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska. 

Pani Skarbnik omówiła tematykę podejmowanej uchwały.  

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały.  

Uchwała Nr XLIII/267/2023 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

13 radnych –  została podjęta jednogłośnie  (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 7. Komunikaty i wolne wnioski 

Wójt omówił realizowane oraz planowane do realizacji inwestycje. Poinformował zebranych  

o problemach z przetargami do wniosku z Polskiego Ładu dotyczącego budowy boiska 

wielofunkcyjnego w Zalesicach i zaplecza szatniowego dla boiska sportowego w Przyrowie. 

Pracownik, który zajmuje się zamówieniami publicznymi szczegółowo omówił 

przeprowadzoną procedurę przetargową na obydwa zadania. W dyskusji głos zabrał również 

radny Andrzej Różycki, radny Bochenek, radna Ślęzak-Zawadzka, radna Żmuda, radny 

Stanuchiewicz. 

Pani Przewodnicząca zgłosiła wniosek formalny i ogłosiła 10 minut przerwy. Po przerwie 

zaproponowała przegłosowanie wniosku formalnego o treści: Czy pan/pani popiera zmianę 

zakresu zadania, które nazywało się budowa boiska wielofunkcyjnego bieżni skoków dal w 

Zalesicach wraz z budową budynku zaplecza szatniowo-sanitarnego boiska sportowego na 

budowę budynku zaplecza szatniowo-sanitarnego boiska sportowego w Przyrowie. Wniosek 

formalny zakończył się wynikiem 12 głosów za, 1 głos był przeciwny, nie było głosów 

wstrzymujących się. 

Wnioski radnych: 

• Radny Hamerla – montaż lustra przy drodze w Zarębicach; 

• Radny Stanuchiewicz – informacja o marszu trzeźwości; 

• Radny Nabiałek – kiedy będzie odbierana folia rolnicza; 

• Radna Wierciochowicz – prośba o przebudowę drogi transportu rolnego wzdłuż ul. 

Szkolnej, Rynek, Lelowskiej w m. Przyrów; 

• Radny Nowak – kiedy będzie dziurowanie dróg; 

• Radna Wierciochowicz – kiedy będzie przebudowywana ul. Cmentarna; 

• Radna Żmuda – poinformowała, że niebezpieczny jest wyjazd z ul. Ogrodowej. 

ad. 8.  Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała zebranym  

za uczestnictwo w obradach i zamknęła obrady XLIV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

Przyrów. 

 
Protokółowała: Justyna Pelikan 
 
Relacja z obrad dostępna jest na stronie: https://przyrow.sesja.pl  

https://przyrow.sesja.pl/

